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Voorlopig verslag (deel 2) GMR-vergadering met bestuurder  gehouden in het kantoor van 
Ommeriek op 25 november 2024.  
 
Aanwezig: 
Anco Doornbos   Appingedam  ouder, voorzitter GMR 
Anneke Timmers   Appingedam  leerkracht, secretaris GMR 
Rick Boelens   Appingedam  ouder 
Gerben Gotlieb    Delfzijl   leerkracht 
Julia Immenga   Appingedam  leerkracht 
Mariska Kroon   Delfzijl   leerkracht 
Willemijn Pastoor  Middelstum   ouder 
Sissy Pijper   Farmsum   onderwijsassistent    
Tamara de Vries   Middelstum  ouder 
Laura Werkman-Perdok  Delfzijl   leerkracht 
 
Geert Bijleveld      bestuurder  
Merel Robbe      bestuurders- en GMR-adviseur 
Cees de Graaf 
 
m.k.a: 
Sjoukje Veldman   Loppersum  ouder 
Sandra Wegemans   Ten Boer   ouder 
 
Marijke van Dijk      notulist 
 
 
1 Opening  
De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur. 
 
2 Begroting 2025 (ter advies) 
Het gaat hier om het onderdeel ‘meerjarenonderhoudsplan gebouwen’. Dit plan is opgesteld door 
een externe partij. Het gaat om alle gebouwen behalve twee in Appingedam, één in Ten Boer en twee 
toekomstige gebouwen in Holwierde en Woltersum. Er moet een plan liggen voor de reserveringen 
die gemaakt moeten worden om over twintig jaar de grote onderhoudszaken te kunnen laten doen. 
De getallen zijn aangeleverd; de tekst wordt 27-11 naar de RvT gestuurd; zij moeten instemmen, de 
GMR wordt advies gevraagd. De tekst komt ook bij de GMR, de financiële commissie zal die bekijken 
en Cees is bereid hen nog meer toelichting te geven mocht dat nodig zijn.  
Nu moet gekeken worden hoe dit plan in de begroting weg te zetten. Er zijn twee opties: de 
componentenmethode en de voorzieningenmethode. Cees heeft die twee opties uitgewerkt en door 
de auditcommissie van de RvT een keuze voor de voorzieningenmethode gemaakt. Er zit dan over 
dertig jaar voldoende geld in de pot om de investeringen te doen maar niet zoveel dat dat door de 
Inspectie beboet zou kunnen worden. 
De keuze moet met terugwerkende kracht voor dit jaar vóór 1 januari 2025 gemaakt worden. 
Cees geeft nu een toelichting op de Begroting. Er is te zien dat er de komende jaren een 
begrotingsoverschot is, dit neemt na 2028 af want dan houden de extra subsidies voor een aantal 
scholen op. Dit geeft nu ruimte om een aantal tijdelijke projecten, voortkomend uit het Strategisch 
perspectief, te realiseren. Ook voor de jaren daarna zal vanuit het eigen vermogen geld worden 
bestemd voor projecten.  
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Er is nog een onzekere factor in de meerjarenbegroting: krijgt Ommeriek de door het ministerie 
toegezegde gelden voor het verbeteren van de basisvaardigheden. 
De gemeente zal ook kijken of zij het eens is met het meerjarenonderhoudsplan zoals het er nu ligt. 
Vragen die gesteld worden: 
Is er rekening gehouden met inflatie? 
Cees: nee, de bedragen worden om de zoveel jaar geïndexeerd en zullen uiteindelijk moeten worden 
bijgesteld als ze echt worden uitgegeven. 
De financiële commissie, Sandra en Rick zitten hierin, handelt dit verder af. 
 
3 Mededelingen van de bestuurder 
.  Er zijn twee nieuwe directeuren, één intern en één extern geworven. 
.  het bestuurlijke inspectietraject heeft plaatsgevonden: er zijn gesprekken geweest met bestuurder, 
met directeuren, met de ib-ers, met het Ret, met GMR en RvT en met een delegatie leerkrachten. Ook 
heeft de Inspectie veel documenten bekeken. 
Donderdag 28 november komt de feedback van de Inspectie. 
 
4 Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 
5 Notulen van 16 oktober 2024 
Tamara komt niet uit Ten Boer maar uit Middelstum. 
Er zijn geen op- of aanmerkingen. De notulen worden vastgesteld. 
 
6 Gedragscode medewerkers en Gedragscode ouders en leerlingen (ter instemming) 
Het is een harmonisatie en aanscherping op de samenvoeging van de twee oude documenten.  
Duidelijk is nu wat er moet gebeuren met een laptop als die is afgeschreven of als een leerkracht uit 
dienst gaat. 
Het document is bedoeld om iedereen, leerlingen ouders en leerkrachten, erop te wijzen dat er 
zorgvuldig met de spullen moet worden omgegaan. 
Opgemerkt wordt  
.   Twitter heet tegenwoordig X ; 
.   het omgaan met het device zou op plek één moeten staan; het is lastig om precies te omschrijven 
en bewijzen wanneer moedwillig schade is ontstaan en wat te doen als ouders geen verzekering 
hebben; 
.   met of zonder schuld: een leerling kan niet zonder laptop; 
.   als de spullen mee naar huis gaan wordt een bruikleenovereenkomst getekend; 
.   er staat dat dossiers en documenten niet onbeheerd mogen worden achtergelaten. Maar dat moet 
logistiek mogelijk zijn. Niet in iedere klas is een afsluitbare kast, niet ieder klaslokaal kan op slot. 
Privacy en uitvoerbaarheid botst soms. De verplichte lijst voor de bhv zou alleen ingevuld kunnen 
worden met voornamen.  
Geert neemt het punt van de afsluitbare opbergruimte mee. 
.   In de gedragscode voor leerkrachten staat dat de laptop thuis niet onbeheerd mag worden 
achtergelaten. Moet je die dan steeds met je meeslepen? Waar laat je hem in de auto? 
Ook in de klas is het onbeheerd achterlaten van bijvoorbeeld het digibord niet de bedoeling want dit 
kan gemakkelijk gehacked worden. 
Merel kijkt na hoe deze omschrijving beter kan. 
.   telefoongebruik van leerkrachten is onvermijdelijk maar moet werkgerelateerd zijn. Ook is het 
belangrijk dat de leerkracht uitlegt waarvoor de telefoon (op dat moment) gebruikt wordt. Het 
telefoongebruik en wat daaraan vastzit kan goed worden geregeld via een teamafspraak. 
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Merel zegt dat dit ook Ommeriekbreed in de Integriteitscode kan worden opgenomen. Deze komt in 
februari. 
.   er staat dat ouders die werkzaamheden verrichten op een school dit stuk moeten kennen. Maar 
welke ouders worden hier bedoeld? Geert: het gaat bijvoorbeeld om ouders die helpen bij het geven 
van ict-les. 
.   de suggestie wordt gedaan dat de 24 regels zich goed lenen om een poster van te maken. 
 
Geert vindt het een goed idee en neemt het mee.  
 
Beheersovereenkomst verdeelsleutel (ter informatie) 
Hierover is jarenlang gesproken, er is nu een getekende overeenstemming over een generieke manier 
van kostenverdeling. 
 
Klokkenluidersregeling (ter instemming) 
De ingangsdatum 24 oktober wordt veranderd in 28 november, als de GMR en de RvT het er mee 
eens zijn. 
Opgemerkt wordt: 
.   de kosten voor een raadsman zijn voor de betrokkenen. Het kan toch niet de bedoeling zijn dat 
hiermee de klokkenluider wordt bedoeld? Dat is inderdaad niet het geval. 
Merel kijkt de tekst hierop na. 
.   artikel 4 punt 2 gaat over de benoeming van commissieleden.  
Merel: pas als het speelt wordt een commissie ingesteld. Dit moet er duidelijker in staan. 
 
Vacatures van vier teamleiders (ter instemming) 
Deze nieuwe functie zal ter zijner tijd in het functiebouwwerk worden opgenomen; daarover heeft de 
GMR dan instemmingsrecht. Omdat de vacatures nu lopen, wordt hiervoor alvast instemming 
gevraagd. 
Het gaat om een kleine taak naast de bestaande functie. De taak is vooral strategisch adviseren aan 
bestuurder; daarnaast leiding geven aan een klein team. 
De suggestie wordt gedaan om in de vacature de kop ‘strategisch adviseur/ teamleider’ te zetten. 
Geert neemt dit mee. 
 
Geert en Merel verlaten het overleg om 21.00 uur. 
 
Actiepunten: 
1 De financiële commissie (agendapunt 2) 
2 Geert bekijkt het afsluiten van ruimtes, het idee van een poster en de vacaturekop (punt 6) 
3 Merel kijkt tekst na (punt 6) 
 


